
Rada Gminy Bedlno 

Radni -Sesja 

Protokół nr 7/2024 

VII Sesja w dniu 25 listopada 2024r.  

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2024r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:20 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1.Adam Gajewski 

2. Przemysław Gajewski 

3. Krzysztof Gawryszczak 

4. Waldemar Grawender 

5. Anna Jaros 

6. Krzysztof Jóźwiak 

7. Patryk Kraska 

8. Katarzyna Kraszkiewicz 

9. Grzegorz Kucharski  

10. Wiesława Lubocha  

11. Agnieszka Matusiak  

12. Konrad Olejniczak  

13. Ewa Pilarska  

14. Anna Ratajczak  

15. Przemysław Wodzyński 

Do punktu 1. Otwarcie Sesji i przedłożenie porządku obrad. 

  

Otwarcia VII Sesji Rady Gminy Bedlno dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Bedlno Anna 

Ratajczyk. Sprawdzono kworum. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14)                                                                                                                                         

Adam Gajewski, Przemysław Gajewski, Krzysztof Gawryszczak, Waldemar Grawender, 

Anna Jaros, Krzysztof Jóźwiak, Katarzyna Kraszkiewicz, Grzegorz Kucharski, Wiesława 

Lubocha, Agnieszka Matusiak, Konrad Olejniczak, Ewa Pilarska, Anna Ratajczak, Patryk 

Kraska                                                                                                                                                                                

NIEOBECNY (1)  Przemysław Wodzyński 

                                                                                                                                                                              

Lista Obecności Radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu.                                               

Lista Obecności Sołtysów stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 



Przedstawiono porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia  i przedłożenie porządku obrad. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny ze szczególnym 

uwzględnieniem wyników egzaminu w szkołach podstawowych. 

3. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Bedlno o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

4. Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bedlno na 

lata  2024-2036; 

b) wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Bedlno na 2024 rok; 

c) obniżenie średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku 

rolnego; 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

e) przyjęcia Programu współpracy Gminy Bedlno z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok; 

f) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Bedlno na 2025 rok; 

g) przyjęcia ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Bedlno na 2025 rok; 

6. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Bedlno. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

W związku z brakiem zgłoszeń co do uwag w sprawie porządku obrad Pani Przewodnicząca 

przeszła  

 

Do punktu 2.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny 

ze szczególnym uwzględnieniem wyników egzaminu w szkołach podstawowych. 

 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych omówił Sekretarz Gminy Pan Zenon 

Dąbrowski. 

Informacja stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

 

Do punktu 3. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Bedlno o złożonych 

oświadczeniach majątkowych. 

 

Informację przedstawiła Referent ds. Obsługi Biura Rady Aleksandra Zając. 

Informacja stanowi Załącznik Nr 4  do protokołu. 

 

 

Do punktu 4.  Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

 

Informacje o oświadczeniach majątkowych przedstawił Sekretarz Gminy Pan Zenon 

Dąbrowski. 

Informacja stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

 



Do punktu 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bedlno 

na lata 2023 – 2036.  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka.  

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bedlno na lata 

2024-2036.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr VII/42/2024  Rady Gminy 

Bedlno w sprawie zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bedlno na lata 2024 – 2036, która stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

b) wprowadzenie zmian w budżecie gminy Bedlno na 2024 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka.  

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Bedlno na 2024r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr VII/43/2024   Rady Gminy 

Bedlno w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Bedlno na 2024 rok, która stanowi 

załącznik nr 7  do protokołu. 

 

 

c) obniżenie średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku 

rolnego 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka.  

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    



Głosowano w sprawie: 

obniżenie średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr VII/44/2024   Rady Gminy 

Bedlno w sprawie obniżenie średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia 

podatku rolnego, która stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka.  

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr VII/45/2024   Rady Gminy 

Bedlno w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, która stanowi 

załącznik nr 9  do protokołu. 

 

 

 

e) przyjęcia Programu współpracy Gminy Bedlno z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Pan Zenon Dąbrowski. 

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Bedlno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2025 rok 

 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr VII/46/2024   Rady Gminy 

Bedlno w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Bedlno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok, która stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 

 

f) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Bedlno na 2025 rok 

 

Projekt uchwały przedstawiła  Referent ds. Obsługi Biura Rady Aleksandra Zając 

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy Rady Gminy Bedlno na 2025 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr VII/47/2024 Rady Gminy Bedlno 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Bedlno na 2025 rok, która stanowi załącznik nr 

11  do protokołu. 

 

 

g) przyjęcia ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Bedlno na 2025 

rok 

 

Projekt uchwały przedstawiła  Referent ds. Obsługi Biura Rady Aleksandra Zając 

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Bedlno na 2025 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr VII/48/2024 Rady Gminy Bedlno 

w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Bedlno na 2025 rok, 

która stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

Do punktu .  Przyjęcie protokołu z  6 Sesji Rady Gminy Bedlno. 

 

Rada Gminy Bedlno przyjęła protokół 6 Sesji Rady Gminy Bedlno 14 głosami „za”. 

 

 



 

Do punktu 7.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie złożył Interpelacji Przewodnicząca przeszła do kolejnego 

punktu.  

 

Do punktu 8. Sprawy różne.  

 

Pan Wójt zabrał glos w sprawach różnych. Zaprosił Wszystkich mieszkańców Gminy Bedlno 

na organizowaną Wigilię Gminną, która odbędzie się dnia 20 grudnia w GOK w Bedlnie. 

Zaprosił również na spotkanie w sprawie utworzenia Klubu Seniora na dzień 3 grudnia do 

GOK w Bedlnie, motywując dużym zainteresowaniem. 

 

Sołtys Janowa Pani Anna Trusińska poprosiła by zmienić czas oświetlenia ulicznego do 

godziny 4 rano, motywując ze jest niebezpiecznie. Mieszkańcy wracają lub wyjeżdżają z 

pracy. 

 

Pan Wójt poinformował, że postara się spojrzeć w środki finansowe, informując, że jeśli 

miałoby dojść do przesunięcia godzin oświetlenia będzie ta zmiana dla wszystkich sołectw 

nie będzie robić wyjątków. Na tą chwilę przyjrzy się z Panią Skarbnik czy jest to możliwe. 

 

Tematem spraw rożnych była kwestia światłowodu w Gminie Bedlno. Przedstawicielki Firmy 

Nexera miały być gościem po dzisiejszej sesji - do spotkania niedoszło. Odbyła się ogólna 

rozmowa telefoniczna z przedstawicielką Firmy. Sołtysom przekazano kontakt telefoniczny 

do Pań w celu uzyskania bliższych informacji na temat światłowodu w danych sołectwach.  

 

 

Do punktu 9. Zakończenie obrad.  

 

Wobec tego, iż nikt więcej nie zabrał głosu Przewodnicząca Rady Gminy Bedlno Pani Anna 

Ratajczyk poprzez wypowiedzenie słów „zamykam obrady VI Sesji Rady Gminy Bedlno” 

zakończyła obrady.  

                       

                                                    Przewodnicząca Rady Gminy Bedlno 

 

                                               Anna Ratajczyk  

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Aleksandra Zając 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  



 
 


